
Viskaforsbygdens ortsråd - styrelsen 
Protokoll 2023.01.16 18.15-20.00 Sven  Erikssonsvallen 

Närvaro:	 Michael Flodhag, Ingvar Zachrisson, Jan Rosenberg, Jan-Åke 	 	 	 	
	 	 Brorsson, Eva Kindvall Vinkvist och Bengt Sandell.	 	 	 	   	 	     


1. Öppnande	 Ordföranden öppnar mötet kl. 18.15.  


2. Dagordning	Förslag till dagordning har varit utsänt och godkännes.


3. Laget runt	 Kinnarumma - Byalag ikväll. Vill ha med utegym i Kinnarumma verksamhetsplanen.

	 	 Seglora -  Lugn vinter

	 	 Rydboholm - ingen aktivitet just nu. Frågan aktualiserades förra mötet. 

	 	 Svaneholm - Utegymmet klart, belysning uppe men ej inkopplad, markarbeten 	 	
	 	 återstår till våren. Byalag på onsdag - 18/1. Årsmöte 1 mars.

	 	 Viskafors -  Utegymet, rätt armatur på plats, ska installeras.


 4. Jannes minut	 Lite lugnare (=färre besökare) på fritidsgården under lovet. Normalt annars 	
	 	 100-150 besökare på gården, i gy-salen och i badet. En del stök vid skolan och vid 	
	 	 äldreboendet. Ev. info-kväll för att inkludera fler intressenter.


5. Retrospektivt 2022	Diskussion om hur året varit. Positiva vibbar.Viktigt med förnyelse 		 	
	 	 avseende både verksamhet och engagerade individer. Framåt tillsammans.


6. Inför årsmötet	 Årsmöte 27 mars 18.00 i Viskaforsskolans matsal. Maria bokar.

	 	 Styrelsen beslutar fastställa förslag till årsredovisning inklusive ekonomiska 	 	
	 	 rapporter samt förslag till verksamhetsplan för 2023 och att lägga fram dessa för 	
	 	 årsmötet.

	 	 Jan-Åke lämnar bokföringen för revision, aktiverar valberedningen och skickar ut 	
	 	 kallelse till årsmöte på mail till samtliga medlemmar.


7. Scenbygge	Michael informerar om läget. Från politiskt håll verkar budskapet vara att man kan 	
	 	 söka bidrag inom ramen för ortsrådsmiljonen. Monica Lindqvist, ansvarig 	 	
	 	 handläggare meddelar att lokalt utvecklingsstöd kan sökas vår och höst. Michael 	
	 	 har samrått med HJ och Viskaforshem. Tanken är att dessa ska samråda och 	 	
	 	 därefter återkomma till Michael.


8. Ortsrådsmiljonen	 Avtalet är klart. Det gäller från 1 januari 2023. Michael och Maria ska träffa 	
	 	 staden och övriga ortsråd i Simonsland 24/1 för samtal.

 


9. Tankar från kassören Jan-Åke rapporterar om arbetet med den nya hemsidan. Petri kommer 		
	 	 med förslag om nya hemsidan under den närmaste veckan.

	 	 FMCK har redovisat önskemål om projektbidrag till sin nya mellanbana. Lämpligt 	
	 	 att ta ett beslut vid nästa möte 6/3.

	 	 Kinnarumma hembygdsförening ska komma in med ett skriftligt underlag för ev. 		
	 	 beslut och bidrag till vägskylt.

 	  


12. Kommande möten	 Styrelsemöte	 6/3 18.00

	 	 	 	 Årsmöte	 27/3  18.00.




13. Övrigt	 E-petitionen om ett övergångsställe i Rydboholm har fått mer än 100 röster och 	 	
	 	 kommer att tas upp i tekniska nämnden. Michael aktualiserar ett hos ansvarigt 	 	
	 	 kommunalråd och oppositionsråd.


	 	 Michael aktualiserar tanken på att ”kick-starta” en aktivitet riktad till unga tjejer.

	 	 Vi funderar till nästa möte, den 6/3, och tar ev. en diskussion på årsmötet.


14. Avslutande	 Ordföranden avslutar möte 20.00. 


Rydboholm 2023.01.16


vid protokollet	 ___________________________	 justeras _______________________________


	 	   Bengt Sandell	 	 	 	     Michael Flodhag


